
Κατόπιν τούτου, ερωτώ την Επιτροπή:

� Μπορεί η Επιτροπή να διευκρινίσει περαιτέρω το νόηµα των σηµαντικών αυτών δηλώσεων του κυρίου
Επιτρόπου;

� Έχει ήδη στην διάθεσή της ενδεικτικά στοιχεία σχετικά µε την πρόταση που αφορά το χρηµατοδοτικό πακέτο
για την Πορτογαλία, µετά το 2006, στο πλαίσιο των ∆ιαρθρωτικών Ταµείων και του Ταµείου Συνοχής; Πότε
σκοπεύει η Επιτροπή να καταθέσει την πρόταση αυτή σύµφωνα µε την οποία διατηρείται το χρηµατοδοτικό
πακέτο για την Πορτογαλία µετά το 2006;

� Ποια είναι συγκεκριµένα τα προγράµµατα στην Πορτογαλία που θεωρεί η Επιτροπή ως «επιτυχηµένα
προγράµµατα» µε την έννοια ότι «βοηθούν την Πορτογαλία να προετοιµασθεί, να προωθήσει την ανάπτυξή
της, να δηµιουργήσει περισσότερες θέσεις εργασίας, να προσφέρει περισσότερες ευκαιρίες στους πολίτες» εις
τρόπον ώστε να θεωρεί ότι είναι «προς το συµφέρον της ΕΕ να συνεχισθούν τα προγράµµατα αυτά»;

Απάντηση του κ. Barnier εξ ονόµατος της Επιτροπής

(15 Απριλίου 2003)

Τα προγράµµατα που χρηµατοδοτούνται στην Πορτογαλία από τα ∆ιαρθρωτικά Ταµεία και το Ταµείο Συνοχής
αποσκοπούν στην ενίσχυση της ανταγωνιστικότητας της πορτογαλικής οικονοµίας, στην τόνωση της ανάπτυξης
και στη δηµιουργία απασχολήσεων, όπως και στην προσφορά νέων ευκαιριών στους πολίτες.

Το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου θα έχει µάλλον γνώση των σηµαντικών αποτελεσµάτων που έχουν µέχρι
τώρα επιτευχθεί χάρη στην κοινοτική παρέµβαση, η οποία επέτρεψε στην Πορτογαλία να µειώσει εν µέρει την
αναπτυξιακή καθυστέρησή της.

Είναι ακόµη πολύ νωρίς για να αξιολογήσουµε τα αποτελέσµατα των προγραµµάτων και των σχεδίων που
χρηµατοδοτήθηκαν για την περίοδο προγραµµατισµού 2000-2006. Μια µελέτη αξιολόγησης της µακροοικονο-
µικής επίπτωσης για την περίοδο 2000-2006 έχει δηµοσιευθεί από τη Γενική ∆ιεύθυνση Περιφερειακής Πολιτικής
στην ιστοθέση της, Inforegio. (1)

Μια ενδιάµεση αξιολόγηση των χρηµατοδοτούµενων προγραµµάτων στο πλαίσιο του τρίτου Κοινοτικού Πλαισίου
Στήριξης (ΚΠΣ) θα υπάρχει διαθέσιµη στο τέλος του 2003. Η Επιτροπή θα µπορεί, χάρη σάυτήν, να καταρτίσει
έναν πρώτο απολογισµό και να ταυτοποιήσει τα προγράµµατα εκείνα που είναι τα αποτελεσµατικότερα, σε σχέση
µε τους επιδιωκόµενους στόχους.

Η διαδικασία ανταλλαγής σκέψεων για τη µορφή που θα έχει η κοινοτική πολιτική συνοχής µετά το 2006
παραµένει, στην παρούσα φάση, ανοικτή. Το πλέον πρόσφατο στάδιο της διαδικασίας αυτής αποτέλεσε η
διοργάνωση ενός σεµιναρίου µε τη συµµετοχή των διαχειριστών των ∆ιαρθρωτικών Ταµείων, στις 3 και 4 Μαρτίου
2003.

Η Επιτροπή θα παρουσιάσει στα τέλη του 2003, στην τρίτη έκθεση για τη συνοχή, τις προτάσεις για τη
µελλοντική πολιτική συνοχής, µετά το 2006. Οι προτάσεις των δηµοσιονοµικών προοπτικών για την περίοδο µετά
το 2006 θα υποβληθούν σε µεταγενέστερο χρόνο. Συνεπώς δεν είναι σήµερα δυνατόν να αναφέρουµε τα
ενδεικτικά ποσά τα οποία θα µπορούν να χορηγηθούν στην Πορτογαλία µετά το 2006.

(1) http://europa.eu.int/comm/regional_policy/sources/docgener/studies/pdf/objective1/final_report.pdf.

(2003/C 268 E/194) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1119/03

υποβολή: Roberta Angelilli (UEN) προς την Επιτροπή

(1 Απριλίου 2003)

Θέµα: Χρήση του Ευρωπαϊκού Ταµείου Περιφερειακής Ανάπτυξης (ΕΤΠΑ) εκ µέρους του ∆ήµου Carrara

TοΣεπτέµβριο του 2002, η εποπτική επιτροπή του υπουργείου οικονοµίας της ιταλικής κυβέρνησης παρουσίασε
τον απολογισµό δαπανών των πόρων που διέθεσε η ΕΕ.

Από την έρευνα αυτή προέκυψαν κατά ανησυχητικό τρόπο µεταξύ άλλων και η βραδύτητα όπως και η ανεπάρκεια
µε τις οποίες ορισµένοι τοπικοί φορείς προβαίνουν στην ανάθεση των προγραµµάτων.

Την ανησυχητική αυτή κατάσταση όσον αφορά τη χρήση των ευρωπαϊκών πόρων εκ µέρους των τοπικών φορέων
έχει κατ επανάληψη υπογραµµίσει και η Επιτροπή.
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Λαµβάνοντας ότι ιδιαίτερα ορισµένοι τοπικοί φορείς, όπως π.χ. ο ∆ήµος Carrara, έχουν µεγάλη ανάγκη
χρησιµοποίησης των ευρωπαϊκών πόρων για τη µεταστροφή των περιοχών που παρουσιάζουν βιοµηχανική
παρακµή και τη µείωση των ανισορροπιών στην οικονοµική και κοινωνική ανάπτυξη, µπορεί η Επιτροπή να
γνωστοποιήσει:

1. εάν ο ∆ήµος Carrara παρουσίασε µελέτες για το ΕΤΠΑ·

2. εάν έλαβε χρηµατοδοτήσεις για τις µελέτες αυτές·

3. εάν οι πόροι αυτοί χρησιµοποιήθηκαν.

(2003/C 268 E/195) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1120/03

υποβολή: Roberta Angelilli (UEN) προς την Επιτροπή

(1 Απριλίου 2003)

Θέµα: Χρήση του Ευρωπαϊκού Ταµείου Περιφερειακής Ανάπτυξης (ΕΤΠΑ) εκ µέρους του ∆ήµου της Φλωρεντίας

ΤοΣεπτέµβριο του 2002, η εποπτική επιτροπή του υπουργείου οικονοµίας της ιταλικής κυβέρνησης παρουσίασε
τον απολογισµό δαπανών των πόρων που διέθεσε η ΕΕ.

Από την έρευνα αυτή προέκυψαν κατά ανησυχητικό τρόπο µεταξύ άλλων και η βραδύτητα όπως και η ανεπάρκεια
µε τις οποίες ορισµένοι τοπικοί φορείς προβαίνουν στην ανάθεση των προγραµµάτων.

Την ανησυχητική αυτή κατάσταση όσον αφορά τη χρήση των ευρωπαϊκών πόρων εκ µέρους των τοπικών φορέων
έχει κατ επανάληψη υπογραµµίσει και η Επιτροπή.

Λαµβάνοντας ότι ιδιαίτερα ορισµένοι τοπικοί φορείς, όπως π.χ. ο ∆ήµος της Φλωρεντίας, έχουν µεγάλη ανάγκη
χρησιµοποίησης των ευρωπαϊκών πόρων για τη µεταστροφή των περιοχών που παρουσιάζουν βιοµηχανική
παρακµή και τη µείωση των ανισορροπιών στην οικονοµική και κοινωνική ανάπτυξη, µπορεί η Επιτροπή να
γνωστοποιήσει:

1. εάν ο ∆ήµος της Φλωρεντίας παρουσίασε µελέτες για το ΕΤΠΑ·

2. εάν έλαβε χρηµατοδοτήσεις για τις µελέτες αυτές·

3. εάν οι πόροι αυτοί χρησιµοποιήθηκαν.

(2003/C 268 E/196) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-1121/03

υποβολή: Roberta Angelilli (UEN) προς την Επιτροπή

(1 Απριλίου 2003)

Θέµα: Χρήση του Ευρωπαϊκού Ταµείου Περιφερειακής Ανάπτυξης (ΕΤΠΑ) εκ µέρους του ∆ήµου του Λιβόρνο

ΤοΣεπτέµβριο του 2002, η εποπτική επιτροπή του υπουργείου οικονοµίας της ιταλικής κυβέρνησης παρουσίασε
τον απολογισµό δαπανών των πόρων που διέθεσε η ΕΕ.

Από την έρευνα αυτή προέκυψαν κατά ανησυχητικό τρόπο µεταξύ άλλων και η βραδύτητα όπως και η ανεπάρκεια
µε τις οποίες ορισµένοι τοπικοί φορείς προβαίνουν στην ανάθεση των προγραµµάτων.

Την ανησυχητική αυτή κατάσταση όσον αφορά τη χρήση των ευρωπαϊκών πόρων εκ µέρους των τοπικών φορέων
έχει κατ επανάληψη υπογραµµίσει και η Επιτροπή.
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